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Referat: 

Møte: Kjemisk Fagutvalg 
Møtedato 24.11.2023 

Tidspunkt: 14.15 – 15.00 

Sted: Sem Sælands vei 26, Hassel (V230) 
Inviterte: Fra utvalget: 

Jon Ole Laugerud(digitalt), Line Dybvig Andersen, Per Sivert Seglen, Keerthy 
Balashankar, Alex Karabelyov (digitalt), Shahnaz Jurat, Malin Trondsen, 
MaPhew Claveria, Ava Borch-Solem 
 
 
Forfall: 
Eline Haug Andersen, Melissa Rodrigues, Silje Crosby, Kevin Ruben, Melika 
Kashani 

 

Saksliste: 

Agenda 
 
Saker 
21/23 Godkjenning av innkalling 

 
Vedtak: 
Godkjent 
 

22/23 Oppdatering av verv 
Gjennomgang av hva som har skjedd innenfor hvert verv siden sist møte. 
 
Vedtak/kommentarer: 
 
Økonomi 
Ingen oppdateringer. 
 
Bokskap 
Ingen^ng å oppdatere om. 
 
Lesesal 
Det er ikke varmt vann på studentområdet og oppvaskmaskinen ikke fungerer så er det 
ikke mange som ønsker å siPe ved studentområdet.  
 
Rengjøring: de kommer innom hver andre uke og gjør en halvveis-jobb. 
Solsialromsannsvarlig skal ta kontakt med rengjøringspersonellet og spørre dem når de 
kommer, informere srudentene via FB-gruppen for å få alle ^l å legge stolene på bordet 
slik at gulvet blir ordentlig vasket. 
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Labfrakker 
Ingen oppdateringer.  
 
Web og sosiale medier 
Noen videoer fra båre arrangementer for 1.års, og for lab ble taP, og disse skal videre 
brukes ^l promotering via. Somed senere.  
 
Foredragsansvarlig 
Ingen oppdateringer. 
 
Vafler og pannekaker 
Neste mandag er siste dagen for semesteret hvor vi steker og deler ut vafler ved 
hovedinngangen. 
 
Musikkrom 
Ingen oppdateringer å komme med. 
 
Postmester 
Ingen oppdateringer å komme med. 
 
Sosialrom 
Dishwasher – snakket med bjørn. Skolelaben får en ny oppvaskmaskin, så vi 
(studentområde) kan få skolelaben sin «gamle». Vi må derfor vente enn så lenge (^l 
skolelaben får den nye).  
 
Boning: gulvet ved studentområdet skal bones på ^rsdag (28.11.23). 

23/23 Møter som har vært 
- Ukentlig møte med administrasjonen 
- FULF 
- LAMU 

 
Vedtak/Kommentarer: 
 
Ukentlig med administrasjonen 
Hvordan vi får fikset opptakstjenesten for forelesninger. DePe er en ressurs som 
studentene trenger. Forelesere derimot synes dePe er vanskelig og krever mye. Fra 
studentenes side så er forelesningsopptak en ressurs som er vik^g. Men det er fortalt fra 
utdanningsleder at det er en høyt prioritert sak. 
Miljøkjemi, teore^sk kjemi, radiokjemi må fremmes da dePe er veldig «up-and-coming». 
Ved åpen dag var disse studieretningene veldig mye spurt om. DePe skal jobbes med. 
 
Neste ukentlig møte er 18.01.23 
 
Catering: snakkes om, og testes ut dePe semesteret. Om det er ille så er det kanskje 
muligheter om å gå ^lbake ^l pizzaavtalen. 
LES: forslaget er 2 events på våren og 1 event på høsten, mtp at vår-semesteret er 
lengre. Forslag for vår 2024 uke 11 og uke 15/16. 
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ADMIN: redusert kapasitet dePe semesteret. De er lite ^lgjengelig via mail også. Dersom 
det kommer flere saker angående eksamen, ta gjerne kontakt med MN. 
 
FULF(13.11) 
Snakket om sine respek^ve fagutvalg og hva som skjer ved sine respek^ve ins^tuPer 
(penger, budsjeP, arrangementer og catering). Fant ut av at KI er de en av de få som 
følger den nye catering avtalen. 
Snakket om at fagutvalgene burde sosialiseres sammen for å forbedre samarbeid og 
kommunikasjon, eventuelt studentpils. Videre skal andre representanter fra FULF skal 
finne ut ^lgjengeligheten ^l RF kjelleren. 
Ble ønsket at alle fagutvalgene holder allmøte innen uke 5 – KFU planlegger å holde 
allmøte 30.januar klokken 17:15. I dePe allmøte skal KFU velge ut leder, nestleder og 
økonomiansvarlig (samt med andre styremedlemmer om ønskelig). 
 
 
LAMU(21.11) 
 
Misnøye om labkulturen. Det blir gjort forskjellig ved forsjellige laber. Ønsker en 
standarisert prosedyre på alle labene slik at det er ordentlig og ryddig. 
Veldig kaldt på bygget. Temperaturen har bliP skrudd på søndagskveld/mandagsmorgen 
slik at bygget må varmes opp, evt. for videre bruk av laber/instrumenter. En av 
Løsningene på dePe som ble snakket om er evt. å la temperaturen stå på hele ^den.  
 
Ble også snakket om hvis pengene som er saP i budsjePet for prosjektet ikke blir brukt 
opp (hvis det er nok penger igjen), vil det fortsaP skjer mer konstruksjon på taket.  
 
Glassblåseriet flyPes. 
 

24/23 Møter som kommer 
- Ukentlige møter med administrasjonen (18.01.2023) 
- Ins^tuPstyre møte (27.11.2023) 

 
Vedtak/Kommentarer 
Ingen kommentarer 

25/23 Saker 
- Eksamenverksted 
- Den gyldne spatel 
- SMN Julebord 
- NyPårsbord 

 
Vedtak/Kommentarer 
 
 
Eksamensverksted 
Ikke mange møPe opp som ønsket, hvor de fleste som ikke møPe opp var mena og 
fysikk studenter. Det ser ut som de fleste studentene fikk ikke med seg om 
arrangementet fantes. Snakk om å forbedre promoteringen ^l neste gang.  
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Den gyldne spatel 
Fristen for nePskjema ble saP ^l 4.desember i stedet, det er allerede 16 stk som fikk 
svart på nePskjemaet.  
Skal sende ut en påminnelse neste mandag. Kommer også ^l å spesifisere at det er kun 
gruppelærer/foreleser/labveileder som har en ^lknytning ^l kjemisk insituP, og som har 
vært en ak^vt lærer i år vil bli vurdert som gyldig deltaker.   
 
Thanksgiving 
Skjer søndagen som kommer, hos Keerthy, kl 11:30.  
 
SMN julebord 
KFU er invitert, det skal legges ut en google sheet hvor man skal få muligheten ^l å bli 
fordelt ^l enten rigg/rydd.  
 
NyMårsbordet 
Påmeldingsskjema og facebook event ble laget og sendt ut videre ^l studenter. Poster er 
under bearbeidelse (Melissa), sammen med innkjøp av pynt (Kevin og Iris [Proton]).  
Snakk om promotering burde gjøres ak^vt fra neste uka av, slik at man skal få mest 
mulig påmeldte før juleferien.  
Skjema for arbeidsfordeling skal også være ute.  
 

26/23 Eventuelt 
Var ikke noe som trengtes å komme opp i eventuelt. 
 
Møteplan høsten 2023 
 
 

Takk for et fint semester! 
 

 

 


